



澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

通告 MEMORANDUM

Ref.No.: MUST/12/058/TG

2012年7月27日至8月15日中午穿梭巴士服務之調整

Adjustments on Shuttle Bus Services During Lunch Hours, from Jul 27 to Aug 15, 2012

致: 全體學生及教職員、科大醫院職員、澳門藥物及健康應用研究所職員

TO: ALL STUDENTS AND STAFF OF MUST, STAFF OF UNIVERSITY HOSPITAL,
STAFF OF MIAR:

茲通知2012年7月27日至8月15日(逢週一至週五)的中午時段, 接載學生及教職員往返大學與氹仔市區的穿梭巴士服務, 發車時間將作出以下的調整。

Please be informed that, there will be adjustments on the departure time of shuttle buses circulating between the MUST main campus and specific points in downtown Taipa, during lunch hours, from Jul 27 to Aug 15, 2012 (Monday to Friday only).

新的發車時間及路線如下。上車時, 教職員需出示有效的教職員證。

The new schedules will be as below. Upon boarding, staff are required to show their valid staff ID.

新發車時間 New departure time	可容納人數 Seats/spaces available	路線 Route	行車需時(約) Travel time (approx.)
11:45	35 座位 + 30 企位 35 seats + 30 standing spaces		25 分鐘
12:15	35 座位 + 30 企位 35 seats + 30 standing spaces	科大 N 座側 - 寶葉超市 - 氹仔漁村分店 (即舊時運燒烤) - 科大 N 座側	25 分鐘
13:05	35 座位 + 30 企位 35 seats + 30 standing spaces	Block N (Side Entrance) – Pou Ip	25 分鐘
13:30	* 37 座位 37 seats	Supermarket – Tam Chai Yu Chun (old Si Van) - Block N (Side Entrance)	25 分鐘
14:05	* 37 座位 37 seats		25 分鐘

* 不設企位 * No standing spaces

特此通告, 謝謝垂注。

Thank you for your attention.



總務處
General Affairs
24/07/2012